
(.)                     Mluvil jste o tom, co je pro úspěšnou modlitbu nutné, mít vnitřně
sladěno tělo, duši i ducha. Vysvětloval jste, že každý z archetypů je dále složen
ze svých 3 podsystémů a proto předpokládám, že při vnitřním vertikálním i
vnitřním horizontálním sladění musíme mít, co nejvíce zharmonizovány
všechny stavy a pohyby BYTÍ našich pod-archetypů.

(K)                    Přesně. Jde o maximálně možné, vědomé a v čase dynamické
sladění všech stavů a pohybů. Proto stále mluvím o stavu poznání, které je přímo
úměrné podvědomému a vědomé poznání jednotlivých archetypů.

(.)                           Víte, nejlepší by bylo uvést nějaký příklad. V některé z dalších
kapitol chcete mluvit o životních problémech a jejich relativnosti. Je možné
například okomentovat problém na příkladu obezity jako biologicko
společenského problému či například na neschopnosti řešit své finanční
problémy, které jsou svým způsobem pouze společenským problémem, pakliže
nejsou, tak závažné, že začnou ovlivňovat i biologickou rovnováhu našeho
BYTÍ.

(K)                          Protože mluvíme o modlitbě jako práci s jemno-hmotnými ( JJ )
energiemi, předpokládám, že v práci s pohyby a stavy HH energií máme jasno a
máme je zvládnuté. Myslím tím, že se nepřejídáme, že se snažíme cvičit, kdy
zvyšujeme energetický výdej v případě obezity nebo že neutrácíme za nesmyslné
výrobky a služby v případě finančního nedostatku. Rozumíme tím, že máme
učiněnou energetickou analýzu HH energií a snažíme se vědomě ovlivňovat
energetickou resp. kalorickou či finanční rovnováhu. Když se nám ani v takovém
případě nedaří nerovnici měnit směrem k lepšímu či změnit nerovnici v rovnici, pak
musíme zvolit jiné a jemnější formy analýzy a práce s energiemi. V takovém případě
jsme nejčastěji zatíženi nějakým minulým problémem. V případě obezity například
špatnou výchovou nebo deformovaným programem v naší genetické informaci.
V případě trvalé finanční krize můžeme být zatíženi minulými chybami, které nyní
zatěžují naši rovnováhu BYTÍ. Jsou to Vámi (za)půjčené, ale špatně investované
peníze, které Vás nyní zatěžují. Jinými slovy jsou to HH energie vzniklé již v tomto
životě.

(??)                        Jak řešit tyhle problémy poznamenané výchovou či
genetikou ?

(K)                       Musíme řešit  nejen obě strany rovnice resp. příjmy a výdaje, aktiva
a pasiva, nádech, ale i výdech. Hledáme každou energetickou zbytečnost a brzdu.
Když to nepomáhá musíme se vrátit do pochopení vzdálenější minulosti jak na straně
HH, tak i JJ energií. Měli bychom hledat řešení v pochopení minulého BYTÍ s cílem
pochopení současného a budoucího BYTÍ.

(??)                     Měl bych se zbavit toho, co mě nejvíce energeticky tíží? To
platí obecně vždy, ne?

(K) Dobrá. Vraťme se k Vašim příkladům a použijme jako demonstraci
extrémní stavy, ze kterých bychom byli schopni se poučit. Přijetí a pochopením
minulost řešíme problém současného života. I když jsme například nebyli v dětství
z nějakého důvodu nemocní, vyhublí a rodiče se nás nesnažili vykrmit, abychom



přibrali na váze. Stačí nám, co nejrealističtěji si představit, že jsme pravý opak naší
současné životní situace prožili již někdy v minulosti, v minulých životech. Myslím si,
že nemusíme přesně vědět například na základě meditace či regrese úplně vše o
svých minulých životech. Pro tento účel nám postačí ona realistická představa, kdy
nemáme dostatek potravin. Jsme chudí a hubení. V takovém okamžiku jsme si asi
přáli mít všeho dostatek a nebýt vyhublý. V současném životě se nacházíme
v opačném extrému. Máte dostatek potravin a jste obézní, protože jste si tuto situaci
svým způsobem objednali svým přáním v minulosti. Naše „ já“ si pamatují, že mají
šetřit se vším, co dostanou jako energetický zdroj resp. s potravinami v podobě
kalorií.

(?)                                Proč však  nejsem schopni  zmenšit tyto extrémy a naučit se
s nimi pracovat v menších krajních polohách?

(K)                              Když tyto obě strany BYTÍ pochopíme, poučíme se z nich,
přijme je jako svoji součást, že jsme takoví mohli být a byli pomůže nám to získat
ztracenou rovnováhu BYTÍ. Jinými slovy přijmeme-li v modlitbě obě tyto dvě naše
stránky BYTÍ jako své JÁ, pak můžeme svým pod-já, pod-archetypům vysvětlit, že
nemusím šetřit s každou kalorií, tak jako v minulých  životech. Na základě tohoto
změněného resp. vyššího poznání si uvědomíme resp. otevřeme naše podvědomí,
archivy pod-archetypů, buněk a měli bychom být schopni vědomě neblokovat
energetické toky, protože je můžeme přesvědčit, že svůj potřebný díl energie vždy
dostanou.

(.)                                       Jak je to s výše uvedenou finanční krizí?

(K)                                     Tento princip práce s energií je vždy stejný. Pokusme si
nejprve uvědomit, zda-li jsme v našem současném životě někdy zbytečně nemrhali
finančními prostředky či energií jako takovou. Zda-li jsme nebyli dis-harmonicky
lakomí, kdy jsme mohli a měli energeticky pomoci okolním systémům, archetypům a
nepomohli jsme. V případě, že taková situace ve Vašem současném životě
nenastala, pak opět doporučuji hledat ve Vašich minulých životech. Případně si to
jenom  představme. Oba tyto extrémy životního přístupu a BYTÍ i kdyby nebyly reálně
prožité, je nanejvýš pravděpodobné, že pochopení a zvládnutí právě i takových
životních zkoušek bude po nás nadsystémy vyžadováno. Zde je uplatňován stejný
princip jako u účastníků na seminářích rodinných konstelací, kdy se účastníci vžívají
do různých životních situací  svých i úplně cizích lidí. Vezměme to jako opakování
dříve nastudované zkušební látky nebo že se případně učíme touto formou něčemu
novému, co budeme určitě potřebovat.

Proto nám v meditaci může vytanout na mysli či si při modlitbě představíme, že jsme
v minulých životech byli lakomí a rozhazovační a že jsme svým jednáním mrhali a
blokovali harmonické toky energie v Universu. Proto nám kontrolní systémy vyšších
archetypů poslali opačné životní zkoušky, které máme pochopit a složit. Například,
kdy jsme měli finanční dostatek a nyní máme nedostatek. Uvědomme si tyto dvě
strany BYTÍ a poděkujme za tuto bolest, která nás učí novému a vyššímu poznání.
Dejme v naší modlitbě na vědomí nadsystému, že jsme pochopili, víme jak
v budoucnu  konat  a že nám již tato životní zkouška stačí.



(.)                  Jinými slovy je po nás žádáno, abychom uměli  vědomě pracovat
s oběmi stranami BYTÍ, na straně nádechu i výdech, nabídky i poptávky,
dostatku i nedostatku. K pochopní nám stačí je naše představivost, naše
upřímně míněná a vyřčená pravda sám k sobě a okolí a samozřejmě již dříve
zmíněná připravenost IQ, EQ a FQ, tak abychom mohli dosáhnout maximálního
sladění. Je ve svém důsledku jedno, jestli řešíme něco z minulosti či se
připravujeme na něco v budoucnosti. Budoucnem je již i každá další nejbližší
vteřina BYTÍ. Myslím, že za splnění těchto podmínek jsme jako lidstvo schopni
velmi mnoho věcí zvládnou ve velmi krátké době. V našem podvědomí jsme již
připraveni. Záleží jen na našem vědomém poznání archetypů a principu
fungování Universa.

(K)                     Vše se musí trénovat. Čím více bude naše  modlitba  sladěnější a
čím více lidí bude sladěnější s cíli nadsystému, pak můžeme docílit a dokázat
zpomalit až zastavit i ty děje a blížící se události, o kterých si dnes myslíme, že je
ovlivnit nemůžeme. Tyto děje se však v našem prostoru dějí proto, abychom se  jako
jeden z nejdůležitějších podsystémů planety poučili a pochopili. Až pochopíme a
poznáme, nebude už třeba nových zkoušek. Budeme-li schopni vědomě jednat ve
směru harmonického BYTÍ Universa. Záleží vždy nejen kvantitě, ale i kvalitě modlitby
resp. jakéhokoli konání.

(.)                         Sladíme–li jednání našich těl, duší a duchů ve společném
směru cyklu harmonického jednání, BYTÍ Universa, pak se lidstvo jako celek
může posunout ve svém vývoji na této planetě. V opačném případě by si
lidstvo muselo některé životní zkoušky, ze kterých se nepoučilo zopakovat. To
lidstvo zbrzdí ve vývoji a v práci pro sebe  i pro Universum. V takovém případě
nám nadsystémy, Universem nemohou být přiděleny vyšší úkoly BYTÍ, které
jsou pro nás připraveny, když touto zkouškou projedeme.

(K)                               Neřekl bych to lépe.

(??)                         Nebezpečí modlitby spočívá v tom, že když ji neučiníme či
učiníme-li ji špatně, pak je to jako bychom nesložili závěrečné zkoušky
v ročníku?

(K)                              Nyní se nacházíme v prostoru a čase, kdy se po nás chce,
abychom  dokázali, že jsme učební látku tohoto ročníku zvládli. Nenechme se zbrzdit
Satanem a jeho egoisticky smýšlejícími podsystémy ke scestí. To by vedlo
k prodloužení vývojové cesty lidstva do vyšší harmonie  BYTÍ. Dejme nadsystémům
vědět, že známe a víme, jak pro-harmonicky stavět  a řídit  stavy a pohyby energie ve
všech společenských archetypech našeho BYTÍ.

(.)                                  V opačném případě nás nechají kontrolní mechanismy
vyšších bytostí prožít další cyklus BYTÍ se stejnou učební látkou. Podívejme
se, co jsme museli prožít během jedné otáčky galaxie, chcete-li od momentu
vzniku či pádu Atlantidy do současnosti.

(?)                                  Chceme učební látku tohoto cyklus v podstatě opakovat.



(K)                                 Zkusme se posunout výš. Vím, že lidstvo na to energeticky
má dostatečné podvědomé poznání. Udělejme vše proto, aby se stalo vědomým
poznáním.

(.)                                   Když použiji Vaše slova, musíme Universu dokázat, že
umíme vědomě dynamicky transformovat a harmonizovat všechny stavy
(pod/nad/ systémů ) a pohyby činností a kontrolních činností  BYTÍ.

(K)                                Mohu uvést jiný jednoduchý příklad harmonizovaného BYTÍ,
který známe všichni. Zaujměte postoj, stav s rozkročenými nohami. Stojíte oběma
nohama na zemi, stejně na levé jako na pravé noze. Chceme-li se začít pohybovat
musíme začít střídat pohyb levé a pravé nohy jako akci a reakci. Tento pohyb Vás
vyrovnává, abychom nespadli na zem a přitom někam směrujeme. Nyní se zastavte
a zkuste se postavit  pouze na jednu nohu, na Váš jeden podsystém.

(?)                                 Co cítíte, že se děje s Vaším tělem? Jaký pohyb musíte
vyrovnávat?

(.)                                     Nedokážu stát úplně v klidu. Pohupuji se z malíčkové
strany chodila na palcovou stranu chodidla a tak se to střídá.

(K)                                   Vidíte. Stejný pohyb musíme děláme i při normální chůzi
aniž si to uvědomujeme. Přesto tento pohyb existuje a bez něj bychom upadli. Tomu
já říkám dynamické udržování stavů a pohybů, chceme-li se dostat z určitého stavu
BYTÍ do nového budoucího očekávaného stavu BYTÍ. Jde o „vědomé“ zvládnutí
velkých i malých cyklů BYTÍ pro udržení harmonického vývoje sebe i Universa resp.
všech archetypů. Naším úkolem je zvládnout  nejen velký cyklus BYTÍ od života
k životu v hubenosti i obezitě či stavy dostatku i nedostatku finančních prostředků,
ale měli bychom umět tyto stavy BYTÍ zvládat i v malých cyklech v průběhu jednoho
života. Z toho důvodu nás Universum zkouší a to i z mnoha dalších jiných stavů a
pohybů BYTÍ v různých životních situacích. Již od roku 1999 je naše planeta
v prostoru a čase vyššího zkušebního období, kdy se je planeta i my máme možnost
se posunout do vyššího vývojového stádia. Díky těmto energetických konstelací v
tomto prostoru a čase BYTÍ naší galaxie probíhají naše životní zkoušky mnohem
rychleji a silněji než za posledních 2000 let resp. za posledních 25.000 let. Toto
období bude trvat nejdéle do roku 2025. Pokud lidstvo pro-harmonicky nezvládne
alespoň 50 % svých dovedností a načtených zkušeností do roku 2012, budete to pro
lidstvo těžší a těžší až s tragickými důsledky.

(??)                                    Proč?

(K)                         Pomine prostorová a časová výhoda pro účinnou modlitbu a
komunikaci s nadsystémem, kterému bychom mohli dokázat a ukázat své znalosti.
Je to jako bychom nechtěli vidět rozdíl mezi modlitbami konaných například při obědě
v podnikové jídelně či při jízdě autem ve srovnání s modlitbou vykonanou na
dlouhodobě energetickém místě například v kostele či nějakém rituálním místě za
přítomnosti více modlících se lidí a ještě při slunovratu či rovnodennosti. Energetické
konstelace se stále mění v delších či kratších cyklech BYTÍ jednotlivých archetypů
Universa. Pokud lidstvo tuto šanci promarní, nebude možné se do ní jen tak



jednoduše vrátit. Mimořádnost této situace je dána určitým stavem a pohybem BYTÍ
vyšších archetypů,  galaxie, vesmíru, ...

(??)                      V tomto spočívá nebezpečí modlitby, o kterém jste mluvil
v minulém díle?

(K)                          Nejen v tomto. Slíbil jsem Vám uvést něco, co jsem v Bibli
nenašel a v čem spočívá další nebezpečí. V momentě, kdy pochopíme a sdělíme
Universu, že jsme pochopili, pak bychom měli být schopni vědomě pomáhat harmonii
BYTÍ. Při takovéto modlitbě sdělujeme a říkáme nadsystémům, že ten a ten zákon
známe, že dokážeme připustit existenci své temné stránky našeho BYTÍ. Jsme pak
komplexní bytostí, archetypem, který ví a zná to, co má. Uvědomili jsme si své činy,
které nás vedli k chybám, hříchům a ke zdržení ve vývoji naší koncentrace energie.
Úspěšně provedená komunikace s nadsystémy je výsledek a principem dobré
modlitby.

(.)                         Sdělujeme Bohu Stvořiteli i Luciferu, že víme o harmonické
cestě, o vědomém poznání, o práci pro harmonický cyklus BYTÍ a deklarujeme
Universu (jim) znalost tohoto zákona(ů).

(K)                          Nezapomínejme, že všude se nalézá vše. Naším problémem je,
že neumíme to či ono přečíst, pochopit a používat. S našim rostoucím vnitřním
sladěním a vnějším naladěním rostou kvality našeho poznání, které nám tyto všude
přítomné informace dovoluje přečíst, pochopit a následně podle nich i konat.
Nebezpečí  spočívá v tom,  že řekneme-li a dokazujeme-li Bohu Stvořiteli i Luciferovi,
že zákony známe, pak už nikdy nemůžeme tvrdit, že zákony neznáme. My jim
sdělujeme a prosíme o to, aby nám pomohli či je žádáme o to, aby se pro nás již
neopakovali stejné námi pochopené, ale nepříjemné životní zkoušky. Tvrdíme, že
jsme ony situace zvládli. V takovém případě nás Bůh Stvořitel rád přijímá a nabízí
nám nové úkoly a Lucifer nás již nemůže zadržovat, protože v tomto okamžiku jsme
již tak dokonalí, jak máme BÝTI. Nemáme žádnou „karmu“ a jsme připraveni pro
nové úkoly.

(??)                        Stále nechápu. V čem spočívá ono nebezpečí? Můžete to
nějak upřesnit?

(K)                                S novým vyšším poznáním přichází resp. by měla přijít nová
vyšší odpovědnost. V našem vyšším BYTÍ přicházíme do prostoru a času vyšších
energetických činností i kontrolních činností. Je to jako bychom z prostoru, kde jsme
sčítali přešli do prostoru násobení. Jinými slovy z chůze na svých nohách přesedáme
na kolo, pak na motorku, pak do auta, letadla až po raketu. Čím jste výš, tím máte
větší odpovědnost  za sebe i okolí.

(.)                                   Stále nerozumím.

(K)                           Karmu si můžete vytvořit jednou jedinou myšlenkou, jednou
jedinou egoistickou, destruktivní emocí či fyzickým činem, kterým nadsystému
ukážete, že jste lhali a tudíž selhali v tvrzení, že všechny zkoušky jsme plně zvládli.
Okamžitě začneme BÝTI předmětem zájmu Lucifera a jeho kontrolních mechanismů.
Začneme ztrácet energii a padat, ale už ne z prostoru sčítaní, ale z prostoru



násobení, do kterého jsme předtím vystoupali. Jinými slovy uděláme-li chybu nyní, již
si nevyvrkneme jen kotník, ale je to jako bychom se vybourali v autě.

(??)                                 Kam se dostalo lidstvo po dvou tisíc letech? Vystoupali
jsme někam výš?  V jakém prostoru, patře se nyní  nachází lidstvo jako celek?

(K)                                Myslím si, že už je to hodně vysoko v rámci tohoto našeho
prostoru BYTÍ. Porovnejte dovednosti lidstva před 2000 lety a jaké energie ovládá
dnešní lidstvo. Už se nenacházíme v přízemí či prvním patře. Dnes již jsme
vystoupali do vyšších pater nebo chcete-li letíme letadlem.

(??)                              Kam by vedla stejná chyba, kterou lidstvo udělalo před
2000 lety?

(K) Lidstvo si nevyvrkne kotník jako při chůzi či při pádu
z prvního patra, ale bude to spíše jako pád onoho letadla. Proto má takové obrovské
důsledky pro celé lidstvo každé jeho chybné rozhodnutí v současných podmínkách
BYTÍ. V této současné době si nemůže dovolit jedinou stejnou chybu, o které jsme
tvrdili, že ji již neučiníme. To jsme průběžné sdělovali nadsystémům, jinak bychom
nemohli vystoupat do vyšších pater. Žádali jsme, aby nás už nadsystémy nezkoušeli.

(??) Myslím, že toto v Bibli opravdu není. Proč nás
nikdo neupozornil na toto obrovské nebezpečí? Můžete stručně říci Váš názor,
proč to tak je?

(K)                                         Víte v Bibli není několik důležitých faktů, které dle mého
názoru Ježíš říkal a ukazoval. Nejsou v Bible, protože byly záměrně vyřazeny. Dle
mého názoru byla důvodem  snaha budovatelů církve, ne věřících. Například  bylo
záměrně vypuštěno téma reinkarnací. Nově vznikající instituce církve potřebovali
z Bible udělat nejen nástroj poznání, víry, ale i nástroj moci. Možná, že jejich cílem
bylo prosazení víry v jednoho Boha. Dnes věříme v Ježíše Krista, Pannu Marii a
mnoho dalších svatých. Jen, aby se nám ten Bůh neztratil z dohledu.

(??) K čemu to ještě vedlo a co bylo dál prosazováno?

(.)                                         Pokud je to známo, kolem roku 536 bylo prosazeno
vynětí reinkarnací z Bible. Tím vznikl tlak na zvládnutí života a zbavení se
všech  hříchů  během jediného života. To vytváří prostředí obrovského strachu
pro lidi, kteří za každou maličkost půjdou do Pekla. Církev přichází
k pomocnou rukou a to s možností odpuštění Bohem, ale prostřednictvím
církve. Vzniká Biblí „odůvodněná a oprávněná“ možnost prodeje odpustků.
Tím významně  roste bohatství církve, ale i duchovní a světská moc. Církev se
stává politickým nástrojem pro udržení lidstva v podmínkách, které církvi
vyhovují.

(K)                                          Nepřipomíná Vám to současnou situaci, jak dnešní
systém politických stran se svými nástroji státu, udržuje lidstvo v podmínkách, které
vyhovují jen určité vybrané skupině, elitě mocných.



(?)                                          Proč nefungují kontrolní mechanismy státu a lidské
společnosti jako takové? Musíme opravdu opět čekat na zásah kontrolních
mechanismů vyšších nadsystémů?

(??)                                          Můžete trochu blíže okomentovat právě toto
nebezpečí stejných chyb učiněných v různých prostorech resp. různých
podmínkách BYTÍ?.

(K)                                      Dlouho jsme si nemalovali žádné  obrázky. To musíme
napravit. Použijme obrázek č. 22 a upravme ho na dva obrázky.

Obrázek č. 59   Každý člověk dle svého různého poznání získává či ztrácí rozdílné
množství energie při pro- či  dis-harmonické aktivitě, pohybu

Obrázek  popisuje rozdíly v rychlostech růstu či poklesu při stejných kladných či
záporných činech, chybách u lidí s různými funkcemi, úkoly a stavem poznáním.

V žádném případě nemá smysl lhát. Nervový systém Universa je všude-přítomný a
nelze jej ošálit i když to není hned vidět.  Už jsme si to dokazovali na stavech a
pohybech energie, které se pohybují vždy v určitých limitních kvantech. Universum
se trvale analyzuje samo sebe až do nejvzdálenější periférie svého BYTÍ. Nemáme
šanci jej obelstít. Pamatujte, že za každou chybu se platí ztrátou energetické
koncentrace, tím pádem ztrátou vlastností a ztrátou podmínek BYTÍ, atd.

(.)                    Čím vícekrát uděláme stejnou chybu, tím více nám nadsystémy
nevěří. Celý princip BYTÍ nás vrací více a více zpět do dis-harmonie, ke staro-
novým zkouškám. Nadsystémy nám nemají důvod věřit a na opětovných
zkouškách ztrácíme energii, kterou jsme původně měli. Za každou opakovanou
chybu se platí vyšší a vyšší energetickou ztrátou. To jsme si dokazovali při
uplatňování zákona kumulované energie či zákona zlaté středí cesty.

(K)                            Přesně. Vždy záleží na tom, jak energeticky velkou chybu
uděláme a na jaké energetické úrovni koncentrace se nacházíme resp. jaké úkoly
nám byly nadsystémy svěřeny. Jaké úkoly jsme si sami vybrali. Dejme si příklad.



Kolik může společnost zaplatit při chybě člověka na určité funkci, který například
neodpoví na důležitý telefonní hovor u:
- vrátného                    ………….. přijdeme o ukradený šroub či kamion
- generálního ředitele  ………….. přijdeme i o celou firmu
- ministra                      …………. přijdeme o několik let rozvoje v určitém oboru
- předsedy vlády …………..přijdeme o celoplanetární pozici

Toto platí obecně v celém Universu. Každý musí resp. bude muset zaplatit za svou
chybu podle svého postavení. Věřte, že na každého dojde. Tak jako rychleji rostu, tak
i rychleji padám v případě chyby.

(??) To stejné platí na všech úrovních, prostorech Universa?

(K)                         Ano. Rozdílné úrovně BYTÍ platí rozdílným způsobem. Podívejme
se však, jak dnešní společenské kontrolní mechanismy „odměňují“ chyby těch lidí,
kteří by měli být nejdokonalejšími z nás, protože byli a jsou zvoleni jak zastupitelé.
Oni převzali vyšší úkoly pro společnost i s vyšší odpovědností jako tvůrci podmínek
pro BYTÍ ostatních občanů ve společnosti.

(?)                                  Jak je tomu vskutku? Jak fungují kontrolní mechanismy?

(K)                                  Slíbil jsem Vám dva obrázky, tak se podívejme na ten druhý.

Obrázek č. 60  Všechny pohyby, energetické investice každého archetypu ovlivňují
více či méně všechny stavy a pohyby BYTÍ všech archetypů

Nejdříve si musíme uvědomit, že i společenské  archetypy mají svá 3 velká stádia
vývoje a každé z nich zase svá 3 stádia. Jinými slovy bychom mohli říci, že máme 3
resp. 9 vývojových stádií rodiny, firmy, …státu.

(??)                                   Mohl byste dát příklad?

(K)                              Tak jako máme 3 vývojová stádia atomární hmoty ve stavu
plynném, kapalném a pevném s postupně vyšší a vyšší uspořádaností a s vyšší



koncentrací energie v atomu resp. archetypu. Pak bychom mohli říci, že máme
jakoby plynný stav rodiny, kapalný stav rodiny a pevný stav rodiny nebo například
dobrou rodinu, lepší rodinu a nejlepší rodinu nebo firmu první generace, firmu druhé
generace a firmu třetí generace nebo například nepřechodný stát, vnitřně přechodný
stát a přechodný stát. Když bychom uvedli jakousi tabulku synonym, pak vy vypadala
asi následovně:

Tabulka č. 61
1. generace 2.generace 3.generace
elektronová generace mionová generace tauonová genererace
úroveň záření plasmová úroveň atomární úroveň
plynné skupenství kapalné skupenství pevné skupenství

(.)                            Snahou samozřejmě je, aby se všechny společenské
archetypy vyvíjely rovnoměrně a aby společným úsilím rostli a získávali vnitřní
i vnější dynamiku BYTÍ. Cílem je jsou vyšší stavy a pohyby BYTÍ s vyššími
kvalitami a vlastnostmi. Vyšší schopnosti sami pro sebe a navzájem generovat
lepší a nejlepší výhody v podobě vyšších energií.

(K)                         Shrnul jste to za mne. Jedinou reálnou a ověřenou cestou je
zvyšování vědomého poznání a postupná náprava dis-harmonií do relativně
vyrovnaných stavů a vědomých činností a kontrolních činností BYTÍ. Když to
neuděláme my, začnou fungovat a nutit nás k činnosti kontrolní mechanismy vyšších
archetypů planety, sluneční soustavy, galaxie, resp. vesmíru, Universa. Pracují jen
s delší časovou periodou.

(??)                               Jsme schopni měnit sami nějak realitu? Je to úkolem
BYTÍ na úrovni společenských archetypů? Pomůže nám vědomá komunikace
s nadsytémy, kdybychom dokázali, že jsme schopni podporovat cyklus BYTÍ
Universa?

(K)                                      Naším úkolem a řekl jsem to již několikrát je, vědomě
zharmonizovat tyto společenské archetypy jako my očekáváme od svých buněk, že
dělají to, co mají. Když to naše buňky nedělají, tak se je snažíme opravit. Nepodaří-li
se nám, pak umíráme na rakovinu nebo selhání imunity. V tomto okamžiku i
kdybychom volali všichni, ti kdož ví, umí a chtějí, takto planetě nepomůže. Není totiž
dosaženo dostatečného kvanta vědomé energie, která je nutná ke změně pohledu
nadsystému na nás jako na jich podsystém. Bude-li nás bude  vědomá a podvědomá
většina na této planetě, budeme se moci pokusit účelně se modlit k zastavení
apokalypsy resp. nutné očisty planety. Pokud nebudeme dostatečně připraveni a
nedoložíme–li zvládnutí učební látky z tvorby společenských archetypů, nebudou
naše modlitby vyslyšeny a nebude možné se posunout do vyššího stavu BYTÍ
lidstva. Naše dosavadní modlitba ani kvantitativně ani kvalitativně resp. naše nabídka
energie Universu neodpovídá a není sladěna s poptávkou Universa.

(.)                                 Jinými slovy se špatně modlíme nebo je dosud
nedostatečné množství lidí modlících se pro záchranu planety.

(K)                      Jak jsme již říkali, špatná modlitba nemá dostatečné vnitřní či vnější
sladění a naladění nebo prostě nabízíme něco po čem není ze strany vyššího BYTÍ



poptávka. Proto nemusí být dostatečná odezva či reakce na naše modlitby ze strany
nadsystémů. Naopak dobrá modlitba znamená, že naše tělo, duše i duch resp. naše
jednotlivá HH a JJ těla jsou sladěna a žádají, uvědomují si a usilují o společné cíle.
Je jedno, jde-li o řešení stavů minulých v podobě očisty či jde-li o přání k stavům
budoucím v podobě žádané podpory a ochrany.

(.)                      Vše pracuje na principu akce a reakce. Do doby než bude naše
akce harmonizovaná nemůžeme očekávat „dobrou“ reakci vyšších forem BYTÍ.

(??)                       Můžete některá důležitá tvrzení, myšlenky zopakovat ? Na co
nesmíme zapomínat a co nás povede ke správné modlitbě?

(K)                        Svou modlitbu musíme dělat nejen dobře, ale musíme ji myslet
opravdu upřímně. Nesmíme lhát sami sobě.

Modlitbou lze řešit, jak minulost, tak i budoucnost. Při modlitbě jsme schopni se vrátit
či přenést se do toho určitého minulého či plánovaného času BYTí a dokázat
nadsystémům, že jsme schopni se pro-harmonicky rozhodnout správně pro plynulost
cyklu BYTÍ Universa.

Modlitba je silný nástroj, ale vyžaduje velmi přesné provádění. Pamatujte, že kdekoli
v Universu platí jedna jediná stejná pravidla. Neoblomná logika matematiky je platná
v celém Universu.

Nezapomínejme na strukturu Universa jako celkové bytosti. Připomeňme si, že
branami mezi jednotlivými prostory jsou schopny projít jen jednotlivé vědomé částice.
Každá energetická částice projde branou jen a pouze sama za sebe se svým
poznáním. Každá HH i JJ částice skládá v bráně zkoušku z nabytého poznání, které
získávala s ostatními částicemi po celou dobu BYTÍ v tom konkrétním prostoru.

Znova opakuji, že Pansofie dává důraz na prvočísla, která přesně popisují
dokonalost a jedinečnost stavů a pohybů archetypů, energie v Universu. Proto jsou
prvočísla prvočísly. Každý energetický systém je energetickou bytostí, ke kterému lze
přiřadit  pár „prvočísel„ , která ho přesně identifikují ve struktuře Universa.

(??)                   Nyní položím zásadní otázku a jak mi dokážete, že právě toto je
pravda a co to je vlastně pravda?

(K)                      To se snad dozvíme příště.


